



Vestec™ 650

HEAVY DUTY KITCHEN DEGREASER

Vestec 650 is a heavy duty cleaner/degreaser designed to clean heavily soiled problem areas in kitchens, including ranges and garbage areas. It is highly concentrated and easy to use.



#16502

Vestec™ 650
HEAVY DUTY KITCHEN DEGREASER

Powerful Formula
Easy to use

4L

PARKSIDE
PROFESSIONAL PRODUCTS LTD.

Vestec 650 is a heavy duty cleaner/degreaser designed to clean heavily soiled problem areas in kitchens, including ranges and garbage areas. It is highly concentrated and easy to use.

DIRECTIONS FOR USE: Use Vestec 650 on tough build-up. Wet 1-2 inches of surface with water. Apply Vestec 650 to problem areas. Allow to sit for 5-10 minutes. Rinse with water. Repeat if necessary.

- Contains no phosphates.
- Not for use on stainless steel.
- Handle with care and avoid spills.
- Do not reuse container. Recycle.

Vestec 650 est un dégraissant et un nettoyant puissant. Utilisez-le sur les zones à forte accumulation de graisse. Humidifiez la surface à nettoyer avec de l'eau. Appliquez le Vestec 650 sur les zones à nettoyer. Laissez agir pendant 5 à 10 minutes. Rincez à l'eau. Répétez si nécessaire.

MODE D'EMPLOI: Utilisez Vestec 650 sur les zones à forte accumulation de graisse. Humidifiez la surface à nettoyer avec de l'eau. Appliquez le Vestec 650 sur les zones à nettoyer. Laissez agir pendant 5 à 10 minutes. Rincez à l'eau. Répétez si nécessaire.

- Ne pas utiliser sur l'acier inoxydable.
- Manipuler avec précaution.
- Ne pas réutiliser le contenant.

For industrial & institutional use see back of label.

Pour l'usage industriel et institutionnel, voir le verso de l'étiquette.

